
                            
            REPUBLIKA HRVATSKA  
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA  
              GRAD CRIKVENICA  
    UO za financije, turizam i gospodarstvo  
 Odsjek za gospodarstvo, turizam i projekte  
 

KLASA: 334-01/17-01/02 

UR. BROJ: 2107/01-05/12-19-12 

Crikvenica, 27. lipnja 2019. 

 

Predmet: Zapisnik s 5. sjednice Odbora za gospodarstvo održane 27. lipnja 2019. g. s početkom u 

10:00 sati u sali za sastanke Gradske uprave, Kralja Tomislava 85, Crikvenica 

 

Nazočni:  

 

1. Ivona Matošić Gašparović, zamjenica gradonačelnika 

2. Kristijan Košćić, predsjednik Udruženja obrtnika Grada Crikvenice i Vinodolske općine 

3. Goran Fabris, predsjednik Uprave tvrtke Jadran d. d. 

4. Arsen Bistričić, direktor tvrtke Izgradnja d.o.o. 

5. Jasna Đipalo, predstavnica tvrtke Saint Alliance 

 

Odsutni:  Damir Rukavina, Silvia Crnić,  Dario Smojver, Gojko Ostojić, Martin Kovačić, Ivan Brozičević, 

Robert Bashota, Dubravko Car 

 

Ostali prisutni:  

 

• Jasna Perhat, pročelnica UO-a za financije, turizam i gospodarstvo 

• Stanka Car, pročelnica UO-a za komunalni sustav i zaštitu okoliša 

• Jasminka Citković, pročelnica UO-a za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu 

• Vjekoslava Glavan, v.d. pročelnika UO-a za investicije, prostorno uređenje i imovinu 

• Snježana Sikirić, voditeljica Odsjeka za gospodarstvo, turizam i projekte 

• Denisse Mandekić, viša stručna suradnica za gospodarstvo, turizam i projekte 

• Ivona Blažević, direktorica Poduzetničkog centra „Vinodol“ 

• Margareta Goić Beretin, zamjenica direktorice Poduzetničkog centra „Vinodol“ 

• Marjan Baričević, voditelj LAG-a „Vinodol“ 

• Sanja Lerga, voditeljica LAGUR-a „Tunera“ 
 
Sjednicu je u ime predsjednika Odbora otvorila zamjenica predsjednika Ivona Matošić Gašparović te 

predložila usvajanje sljedećega dnevnoga reda: 

 

Dnevni red: 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 4. sjednice 
2. Prijedlog Odluke  o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi – izvjestitelj Stanka Car 



3. Izvještaj o realizaciji strateških projekata Grada Crikvenice  i projekata u tijeku – 
izvjestiteljice: pročelnice upravnih odjela 

4. Prijedlog I. Rebalansa proračuna Grada Crikvenice za 2019. godinu – izvjestiteljica Jasna 
Perhat 

5. Obavijesti o započinjanju postupka BFC recertifikacije Grada Crikvenice – izvjestiteljica 
Ivona Matošić Gašparović 

6. Informacije o održanim sastancima sa cehovima Udruženja obrtnika – izvjestiteljica Ivona 
Matošić Gašparović 

7. Izvještaj o realizaciji projekta „Edukacijom do uspjeha“ i prijedlozi za 2020. g. – 
izvjestiteljica Ivona Matošić Gašparović 

8. Razno 
 

Budući da na sjednici nema kvoruma, o točkama dnevnog reda će se izvijestiti i bit će primljene na 

znanje. Posljednje tri točke dnevnog reda bit će objedinjene kroz kratku prezentaciju Ivone Matošić 

Gašparović. 

 

Ad. 1. Zapisnik s 4. sjednice Odbora za gospodarstvo u prethodnom sazivu dostavljen je mailom 

članovima Odbora, a na koji nije bilo primjedbi ni dopuna, te se može smatrati verificiranim. 

 

Ad. 2. Pročelnica Stanka Car izvještava o Odluci o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi koja je na e-

savjetovanju. O točki nije bilo rasprave te je primljena na znanje.  

Ad. 3. O realizaciji strateških projekata Grada Crikvenice izvijestila je Snježana Sikirić s posebnom 

naglaskom na projekte koji se financiraju ili sufinanciraju iz EU fondova ili nacionalnih sredstava. 

Pročelnice upravnih odjela izvijestile su o najznačajnijim projektima koji su u tijeku u njihovim 

odjelima. Informacija o projektima je primljena na znanje bez rasprave.  

Ad. 4. Jasna Perhat izvještava o Prijedlogu I. rebalansa Proračuna. Rebalans se odnosi projekte 

energetske obnove obje crikveničke osnovne škole te projekte koji su prezentirani u sklopu prethodne 

točke dnevnog reda.  

Ad. 5., 6., i 7. objedinjene su u jednu točku o kojoj je izvijestila Ivona Matošić Gašparović. Prezentirane 

su sve aktivnosti koje Grad Crikvenica poduzima kako bi se nastavio profilirati kao grad prijatelj 

poduzetnika, o čemu svjedoči i proces recertifikacije za ponovno dobivanje BFC certifikata za gradove 

s povoljnom poslovnom klimom, koji je upravo u tijeku. Prezentirane su mjere za poticanje 

poduzetništva, suradnja s potpornim institucijama, Udruženjem obrtnika, osnovnim školama i 

srednjom školom te znanstvenom zajednicom – Ekonomskim i Pravnim fakultetom Sveučilišta u Rijeci, 

s ciljem što kvalitetnijeg poticanja gospodarstva i edukacije stručnih kadrova. S cehovima u sklopu 

Udruženja obrtnika Grad je održavao sastanke na kojima su detektirani problemi s kojima se svaki od 

cehova susreće u svom radu, a Grad je nastavno na sastanak u suradnji s komunalnim društvima i 

Turističkom zajednicom već poduzeo mjere da se problemi riješe, da se odgovori na potrebe te uvaže 

primjedbe poduzetnika. Zapisnik sa sastanka s cehovima će biti poslan članovima Odbora kako bi bili 

informirani o uočenim problemima i mjerama za njihovo rješavanje. Promoviran je i portal Grada 

Crikvenice posao.crikvenica.hr na kojemu poslodavci mogu naći radnike u sezoni, a radnici posao.  

Goran Fabris komentira da je suradnja Jadrana d. d. s Gradom Crikvenicom dobra, ali da je potrebno 

poraditi na sinergiji lokalnih dionika u gospodarstvu. Osvrnuo se na nedostatak interesa lokalnih 



ugostitelja za sudjelovanje u manifestacijama u organizaciji Grada i Turističke zajednice koje su 

neatraktivne ugostiteljima, iako Grad zauzvrat nudi dodatnih 5 % popusta na terase.  

Ivona Matošić Gašparović napominje da je nedostatak interesa očit i problematičan, a jedan od razloga 

je svakako nedostatak radne snage.  

Goran Fabris napominje da bi se poslovna klima mogla i poboljšati u smislu bolje komunikacije s 

investitorima i veće suradnje te dogovora oko pitanja koja su od interesa za lokalnu zajednicu – npr. 

upravljanje plažama, ulaganja u hotele, održivi razvoj turizma. Na Kačjaku postoji problem bespravne 

gradnje, a građevinska inspekcija ne izlazi na očevid. Smatra da bi bilo potrebno organizirati tematske 

sastanke s Gradom na kojima bi se okupili svi zainteresiirani dionici za određenu temu – koncesije na 

plažama, terase itd.  Primjerice, hotelijeri očekuju da se, sukladno broju soba, na plažama omogući 

određeni broj ležaljki i besplatan ulaz na plažu za goste hotela s 4 i 5 zvjezdica. Također postoji interes 

za zip line i jet ski. 

Ivona Matošić Gašparović je suglasna s organizacijom tematskih sastanaka te napominje da je Grad 

otvoren za komunikaciju sa svim dionicima te pozdravlja inicijativu da se postigne bolja suradnja i 

dogovor između dionika u turizmu. U vezi zip linea, napominje da se Grad već angažirao po toj temi, 

ali s državne razine je stigla informacija da nema zakonske podloge za postavljanje zip linea iznad mora 

te za to zasad nema mogućnosti.  

Arsen Bistričić napominje da poduzetnicima nedostaju pravovremene informacije o aktualnim 

temama od interesa za gospodarstvenike jer poduzetnici nemaju vremena pretraživati internetske 

stranice.  

Zaključeno je da će Grad Crikvenica gospodarstvenicima poslati poziv za registraciju u bazu 

poduzetnika kojima će se mailom slati aktualne obavijesti, uzimajući u obzir odredbe Uredbe o zaštiti 

osobnih podataka. 

Ad. 8. Razno 

Kristijan Košćić postavlja pitanje dokad će se nasipavati riva s obzirom na početak turističke sezone. 

Stanka Car odgovara da su izvođači tražili produženje roka do 1. srpnja jer se rubni dio betona mora 

pokriti šljunkom.  

Sjednica je završila u 12:00 sati. 

 

Zapisnik sastavila 
Denisse Mandekić, v.r. 

 

 


